
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 
zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         
Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 
reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 
 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 
zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 2  

Pokračujeme bodom 13 a to je prerokovanie správy o výsledkoch vnútornej revízie 
Okresného súdu Žiar nad Hronom, uveďte, prosím, do zasadacej miestnosti Igora Valenta, 
podpredseda Okresného súdu Žiar nad Hronom a Renátu Deákovú, vedúcu revízneho 
oddelenia Krajského.  

Rečník 9  

Súdu v Banskej Bystrici.  

Rečník 2  

Dobrý deň. Vítam vás opäť.  

Pána podpredsedu a vás teda dneska prvýkrát na zasadnutí Súdnej rady Slovenskej republiky.  

Tento bod programu predkladám na základe doručenej správy o výsledkoch vnútornej revízie 
Okresného súdu Žiar nad Hronom v zmysle §  6 1 ods.  2 zákona č.  7 5 7 z roku 2 00 4               

o súdoch.  

Revízia bola vykonaná za obdobie rokov 1.  jún 2 0 19 a 30.  jún 2 0 2 3.  

Rečník 9  

Že.  

Rečník 16  

Áno, áno.  

Rečník 2  

Informácie o správe nám podá vedúca revízneho oddelenia Renáta Deáková, ktoré 
odovzdávam slovo pani doktorka.  

Dostali sme k dispozícii tú revíznu správu. Takže ak by som vás mohla poprosiť, také tie 
základné pozitíva, negatíva alebo čo vám tam najviac vyskočilo. Aby sme nemuseli celú tú 
revíziu podrobne prechádzať.  

Členovia Súdnej rady ju mali k dispozícii.  

Rečník 9  

Nech sa páči.  

Rečník 7  

Dobre, dobrý deň prajem, vážená pani predsedníčka.  

Aj pani podpredsedníčka, vážení členovia členky Súdnej rady, teda naozaj nebudem 

opakovať, za aké obdobie a kedy bolo. Toto teda je všetko obsiahnuté vyhotovenie revíznej 
správy. Revízia sa týkala súdu, ktorá patrí stredne veľkým súdom v rámci Slovenskej 
republiky a v podstate to, čo tam zarezonovalo bolo, že bol naplánovaný určitý počet sudcov   
a nikdy nebol dosiahnutý mimo roku 2 0 2 2. Vždy tento súd pracoval poddimenzovaný, preto 
aj v závere som odporúčala, aby teda som počet sudcov od 13. To, čo tu viac zarezonovalo 



bolo, že vážnejšie nedostatky neboli zistené, musím povedať, čo sa týka dedičského oddelenia 
alebo dedičskej agendy, tam vybehli problémy, ale v súvislosti s tým, že piatich notárov, 
dvaja takmer naraz odišli, tretí po v podstate krátko po nich a tým pádom vybavovali dedičskú 
agendu len dvaja, resp. traja notári, postupne to bolo zmenené, boli doplnení, ale tento zlý 
stav sa odzrkadlil v stave tejto dedičskej agendy. A tam čísla nie veľmi, keď by som ich tak 
mala zdôrazniť, tak aj nápad bol dosť vysoký a naozaj ten zostatok bol potom taký, že v roku 
teda 2 0 2 3 bolo 10 8 3 vecí, ale stále sa vybavovalo takmer toľko. Koľko. Nápad bol by si 
predstaviť, čo to znamenalo aj pre súd a čo to znamenalo pre sudcov, ktorí vybavujú túto 
agendu a čo to znamenalo prevedenie, aby dokázali s tými notármi odkomunikovať, aby 
dokázali ustáť, to im napadlo.  

Vo vzťahu k vybavovaniu týchto agend. Musím povedať, že bola tu dosť veľká, nemám rada 
ten výraz, že situácia, ale od roku 2 0 20, od 1. Októbra do 30.  9. 2 1. Bol tu tam doktor 

Vladimír Salamund dočasne pridelený na výkon funkcie, Tuna Krajský súd potom                 
od 1.  6. 2 2. Bol preložený na základe výberového konania na Krajský súd. Trvale. Doktorka 
Milana Fejgešová od dvadsiateho prvého do dvadsiateho druhého bola dlhodobo PN                
a vzhľadom na vážny zdravotný stav aj prehru výkon funkcie. Sudkyňa Jana Zuzan bola        
na rodičovskej a materskej dovolenke. Potom v tomto období bol doktor, je pán Juhás, 
súčasne pridelený na výkon funkcie na trestné oddelenie na Krajský súd a po jeho návrate      
na Okresný súd tam vybavoval teda trestnú agendu, ale po jeho návrate bol zaradený, resp. 
skôr, ako bol zaradený, odišiel na materskú dovolenku. A potom myslím v tom roku 2 3 alebo 
zase, kedy teda sa vrátil. Doktorka Ginlová bola preložená na výkon funkcie sudkyne, potom 

doktorka Mazuchová odišla, doktorka Považanová bola zase vrátená naspäť, čiže tento tu 
stále pracoval s ľuďmi, ktoré mal k dispozícii a napriek tomu teda vážnejšie problémy naozaj 
zistené neboli, okrem tej ej agendy, ktorú som spomenula.  

A samozrejme tie problémy sa ukazovali aj počas covidu a bolo tam teda obdobie, kedy 
nebolo možné pojednávať, ale to je všeobecne známe, že to bolo vzhľadom na nariadenie.  

Rečník 11  

Zákon.  

Rečník 7  

A keďže som nerobila obsah jednej správy, tak mohla by som len v prudk krátke povedať, že 
podrobný popis jednotlivých kontrolovaných spisov je uvedený v časti II. To sú body 2 3 4. 
Civil je na strane 50 - 100, 2 4 1 - 1 4 2, obchody na 10 2 - 1 14 a trest 1 14 - 1 3 9. A vy ste 

vo vzťahu k tomuto nejaké otázky.  

Rečník 11  

Neboli.  

Rečník 7  

Problémy ani v konkrétnych spisoch, ktoré boli preverované v rámci obchodu, boli preverené 
vlastne len právoplatné spisy a to bolo vzhľadom na to, že obchod bol vybavovaný                   
a od prvého piesty 2 0 2 3 túto agendu vybavuje neprípustne súd, Okresný súd, mau sám 
Bystrica a vlastne žiarsky súd vybavuje agendu, ktorá nemá žiadne, žiadny fauzóne, teda 



prináležiace agendy, lebo kreslo na Okresný súd Banská.  

Rečník 11  

Bytky.  

Rečník 7  

A vzhľadom na tieto skutočnosti, ja teda na navrhujem, pokiaľ môže navrhnúť, ale tak mi to 
ukladá zákon, aj vyhláška, aby teda Ministerstvo spravodlivosti dokázalo personálne 
zastabilizovať, zastabilizovať ten stav sudcov, ktorý by neklesol pod 13 a adekvátne tomu 
potom aj vyšších súdnych úradníkov, tajomníkov a administratívu.  

Rečník 9  

Ďakujem, ďakujem pekne. No ja som to pochopila tak, ale opravte ma, že.  

Rečník 2  

K tomu preverovanému obdobiu ten počet 13 bol.  

Boli tam nejaké výnimky, keď, keď bol doktor Uhás, myslím, že dočasne pridelený na kraj   
na Okresnom súde v Banskej Bystrici.  

Rečník 9  

Ale.  

Rečník 2  

Ten tabuľkový počet, ktorý ste mali určený 13, bol pán predseda.  

Rečník 9  

Podpredseda.  

Rečník 23  

Bol.  

Rečník 16  

Kaleár.  

Rečník 26  

Je to tam v tej revíznej správe, neviem, na ktorej strane, ale kde podrobne uvedené, ten počet.  

Rečník 6  

Sudcov bol 11.  

Rečník 26  

12, aktuálne je 12.  

Rečník 2  

Preruším vás, lebo potrebujem sa tu ujasniť. Okresný súd počas preverovaného obdobia 
pracoval plánovaným počtom sudcov, podľa rozpisu miest sudcov na rok 2 3 má preverovaný 



súd k 30.  6. určených 13 sudcovských miest v takomto počte aj pracoval, okrem obdobia, 

keď mal sudca Štefan Juhás, súčasne bol pridelený, to som hovorila.  

Rečník 26  

Predchádzajúce obdobia toho hodnotenia, tie roky nepracoval po zložení, ako povedal.  

Rečník 16  

Ako tridsiatjáková, hoci podstav.  

Rečník 26  

Aktuálne prišiel normatív, tak doktor Matúšovič, ktorý vykonával predsedu funkciu, funkciu 
predsedu súdu, bol len dočasne pridelený na výkon tejto funkcie a s jeho odchodom                
na Krajský súd, kde pôsobí od 1. Februára.  

Rečník 16  

2 0 2 3.  

Rečník 26  

Toto.  

Rečník 11  

Miesto sme vlastne stratili, ale stále máme 1. Miesto neobsadené v počte 13.  

Rečník 26  

Z môjho pohľadu, keďže som tam celý život profesný, 30 rokov, je to ideálny stav, ktorý sme 
nemali.  

Je to chvíľkový ideálny stav, pretože.  

Rečník 11  

Od.  

Rečník 26  

Polovice novembra 2 0 2 5.  

Máme 2 nové sukyne, mladé dievčatá.  

Rečník 16  

Ktoré samozrejme.  

Rečník 9  

Ako na každom stude vieme.  

Rečník 26  

Takže to je len chvíľková pomoc, preto sa tak aj k tomu staviame.  



Rečník 16  

A.  

Rečník 26  

Personálne je problém, neviem tohoto pramení, pretože nemyslím si.  

Rečník 16  

Že.  

Rečník 11  

Sú nejaké.  

Rečník 16  

Zlé. Geografi  

Rečník 26  

A práve.  

Rečník 16  

Považujem takýto.  

Rečník 26  

Lukra lukratívny súd, kde by sa mohli aj.  

Rečník 16  

Ob.  

Rečník 26  

Ak som sa niekoho dotkla.  

Rečník 16  

Pracuje stále.  

Rečník 26  

Skutočne.  

Rečník 16  

Je to v dosahu.  

Rečník 26  

Nitry, Zvolen.  

Rečník 2  

Akože áno, máme niektoré súdy, to často, že sme častejšie spomína, ale v tom verejnom 
priestore a neviem, čím to je.  



Ale ohľadne toho, čo ste hovorili s tými, s tými mladými sudkyňami na materskej a rozmohol 
sa nám tu taký nešvár, že aj mladí sudcovia nám chodia na rodičovskú, aspoň teda                  
v Bratislave. Húfne sa bohužiaľ nedá nič robiť, pretože tí ľudia v stave zostávajú a to je to, čo 
má každý 1 súd. Či je to daň za to, že sa posunul začiatok možného fungovania v justícii          
v pozícii sudcu na 30 rokov alebo či by to bolo aj tak, že by to bolo 2 5 a aj tak by dámy         
po nástupe už teda stabilizované, majúce to miesto, išli na tú materskú. Na čo má každá 
právo, neviem vyhodnotiť, ale takto to proste je, že, že aj u pána prezidenta nie je výnimkou, 
že, že máme tehotné pani sudkyne na vymenovaní, takže.  

Rečník 9  

Takto je.  

Rečník 2  

Tak my môžme, my môžme len akceptovať to, že sa vám ten stav tabuľkovo neznižuje a ten, 
to fyzické naplnenie, to už je vyjsť majorno.  

Dobre, nejaké ďalšie príspevky do rozpravy, otázky.  

Rečník 9  

Nie sú.  

Rečník 11  

Dobre.  

Rečník 2  

Tak ja teraz, keďže nemáme tu navrhnuté uznesenie, pretože to pri takýchto revíznych 
správach.  

Rečník 9  

Sa odvíja od výsledku.  

Rečník 2  

Zatiaľ neformálne ešte neprednášam oficiálny návrh, ale dávam na zváženie, že teda berieme 
na vedomie správu o výsledkoch vnútornej revízie Okresného súdu Žiar nad Hronom.             
A apeluje na ministra spravodlivosti Slovenskej republiky, aby plánovaný počet sudcov 13          
na Okresnom súde Žiar nad Hronom neklesol.  

Alebo dáme, že aby plánovaný počet sudcov na Okresnom súde Žiar nad Hronom neklesol 
pod 13 sudcov.  

Rečník 9  

Dobre.  

Rečník 11  

Dobre.  



Rečník 2  

Ostal nezmenený. Radšej nie. Dala by som tam konkrétne, lebo nikdy nevieme.  

Či dneska už sa to nezmenilo.  

Na ministerstve.  

Lebo tam máme plánovaný počet, skutočný počet, optimálny počet a ešte neviem, aký počet, 
to sú 4 počty, ktoré majú každý súd a každý počet je iný. Predkladám návrh uznesenia Súdna 
rada Slovenskej republiky po prerokovaní správy o výsledkoch vnútornej revízie Okresného 
súdu Žiar nad Hronom berie na vedomie správu o výsledkoch vnútornej revízie Okresného 

súdu Žiar nad Hronom a apeluje na ministra spravodlivosti Slovenskej republiky, aby 
plánovaný počet sudcov na Okresnom súde Žiar nad Hronom neklesol pod 13 sudcov.  

Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 16 prítomných členov Súdnej rady 
Slovenskej republiky, hlasovalo 16 proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. 
Ďakujeme pekne a pozdravujeme do Žiaru nad Hronom.  

 
 
 
 
 
 


